
PREJELI SMO PISMO

»ZA« Barjansko jezero
Sem vnet bralec glasila Naša komuna. V zadnji

izdaji omenjenega glasila smo zasledili predlog oziro-
ma zamisel o barjanskem jezeru. Ta zamisel se nam
je zdela imenitna, saj večina ljudi v okolici ljubljan-
skega barja ne hodi na morje. Vzrok temu so seveda
kmetije, saj jih kmetje ne morejo kar pustiti. Če pa bi
bilo na barju res jezero, bi tudi oni lahko uživali
v vodnih športih. v . , .
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